

TALKING POINT
BRIG. JENERAL DATO' PROF DR. KAMARUDIN HUSSIN
NAIB CANSELOR UNIVERSITI MALAYSIA PERLIS
MERANGKAP PEMANGKU PRESIDEN PERSATUAN
WOODBALL PERLIS SEMPENA
MANJLIS MAKAN MALAM DAN PERASMIAN
KEJOHANAN WOODBALL PERINGKAT KEBANGSAAN
SEMPENA 10 TAHUN PEMERINTAHAN DYMM TUANKU
RAJA PERLIS
PADA 4 JUN 2010,
DI OCEAN GLOW, PUTRA BRASMANA

Bismillah Hirrahman Nirrahim

Assalamualaikum Warahmatullahi Taala Wabarakatuh Dan Salam Satu Malaysia.

Mengadap, Raja Muda Perlis Duli Yang Teramat Mulia Tuanku Syed Faizuddin Putra Ibni Tuanku Syed Sirajuddin Jamalullail, yang juga Penaung Diraja Persatuan Woodball Perlis serta Raja Puan Muda Perlis Duli Yang Teramat Mulia Tuanku Hajjah Lailatul Shahreen Akashah Khalil, merangkap Pro-Canselor UniMAP.

Ampun Tuanku, Sembah Patik Mohon Diampun,

Terlebih dahulu, patik bagi seluruh warga Universiti Malaysia Perlis (UniMAP) dan ahli-ahli Persatuan Woodball Perlis serta seluruh hadirin yang hadir merafak sembah, menjunjung kasih yang tidak terhingga, atas perkenan Duli Tuanku berdua bercemar duli berangkat ke Majlis Makan Malam serta Perasmian Pertandingan Woodball Peringkat Kebangsaan sempena 10 tahun pemerintahan DYMM Tuanku Syed Sirajuddin Jamalullail.

Patik juga mewakili sekalian jawatankuasa yang terlibat baik di peringkat UniMAP mahupun Persatuan Woodball Perlis menyanjung tinggi komitmen Tuanku dalam mempopularkan sukan Woodball di negeri Perlis ini. Dan kehadiran Tuanku pada malam ini juga pastinya mengundang rasa gembira di hati sekalian tetamu yang hadir.

Ampun Tuanku,

Izini patik menyampaikan ucapan kepada barisan tetamu yang hadir.

SALUTATION :

Yang Berhormat Tuan Jamil Saad, Exco Belia & Sukan, Kebudayaan, Kesenian dan Warisan Negeri Perlis, Wakil kepada YAB Menteri Besar serta Isteri.

Yang Arif Datuk Zamani A. Rahim, Hakim Mahkamah Tinggi dan Yg. Bhg Datin.

Yang Berhormat, Dato' Azizan Bin Aziz, Setiausaha Kerajaan Negeri Perlis dan Datin.

Ahli-Ahli Mesyuarat Kerajaan Negeri serta Ahli-Ahli Yang Berhormat dan Isteri.

Yang Berbahagia, Tuan Thomas Kok – Presiden Asian woodball Association dan isteri,

Yang Berbahagia, Puan Elaine Tan, Presiden Persatuan Woodball Malaysia,

Yang Berbahagia Dato'-Dato' , Datin-Datin serta barisan Dif-dif Kehormat.

Yang Berbahagia Pengurusan Tertinggi Persatuan Woodball Perlis,

Pegawai-Pegawai Utama Universiti,

Dekan-Dekan dan Ketua-Ketua Jabatan,

Barisan peserta-peserta Kejohanan Woodball Peringkat Kebangsaan,

Wakil-wakil media seterusnya hadirin dan hadirat yang dihormati sekalian.

Assalamualaikum Warahmatullahi Wabarakatuh dan Salam Satu Malaysia.

Good Evening, Wan Shang Hao, Maalai Vanakam, Masa An Khair, Sawadi Kharp.

Alhamdulillah, bersyukur kita kehadiran Allah SWT kerana hanya dengan limpah kurnia dan inayah-Nya kita dapat bersama-sama pada malam ini dalam satu majlis santapan malam sebagai tanda penghargaan dan selamat datang untuk semua yang menyertai Pertandingan Woodball yang akan berlangsung sehingga 6 Jun ini.

Hadirin dan hadirat sekalian,

UniMAP amat beruntung dan bertuah kerana dipilih untuk mempengerusikan penganjuran Majlis Makan Malam pada

malam ini. Sesungguhnya pemilihan ini amat besar ertinya bagi kami dan semoga segala apa yang kami persembahkan pada malam ini – baik makanan atau hiburan akan menjadi kenangan buat semua yang hadir.

Woodball dan UniMAP bolehlah diibaratkan seperti isi dan kuku yang mana UniMAP pastinya akan terlibat sama dalam semua aktiviti berkaitan Woodball apatah lagi ianya diperkenalkan oleh DYTM Canselor yang kami sayangi yang juga Penaung Diraja Persatuan Woodball Perlis.

Meskipun kami di Perlis amnya dan UniMAP khasnya baru sahaja didedahkan dengan aktiviti permainan Woodball ini, namun berkat dorongan dan minat yang begitu tinggi serta sokongan daripada DYTM Tuanku Raja Muda, acara ini kini bagaikan acara utama dan rasmi di negeri Perlis.

Kami di Perlis amat komited untuk mempopularkan permainan ini bukan sekadar untuk aktiviti sukan sebaliknya sebagai salah satu ejen untuk mempromosikan sektor pelancongan di negeri Perlis.

Apatah lagi dengan adanya Lapangan Woodball di Dataran Datuk Sheikh Ahmad di Kangar yang membolehkan permainan ini dimainkan pada waktu malam dan menjadikan

Perlis sebagai satu-satunya negeri yang menawarkan permainan pada waktu malam.

Justeru, besarlah harapan saya untuk melihat, permainan woodball ini mampu untuk menjadi sepopuler sukan golf yang bukan sahaja dijadikan antara acara sukan yang menjanjikan hadiah lumayan, malah seringkali menjadi pilihan untuk tokoh korporat atau ahli politik bertemu dan bersantai bersama rakan masing-masing. Insya Allah.

Hadirin dan hadirat sekalian,

Meskipun woodball masih dalam fasa bertatih di negeri Perlis ini, namun, kami bertekad untuk terus aktif mengorak langkah dalam mengetengahkan permainan ini.

Maka tidak hairanlah, dalam usia yang singkat sahaja, kami di negeri Perlis ini telah mengambil inisiatif untuk menjadi penganjur satu kejohanan woodball peringkat Kebangsaan yang sebelum ini sering dilakukan sama ada di Kuala Lumpur mahupun di negeri-negeri di Pantai Timur.

Kami cuba melakukan apa yang termampu untuk melaksanakan tanggungjawab dan tugas ini dengan sebaik mungkin, namun besarlah harapan kami agar sebarang kesalahan atau kesilapan yang mungkin berlaku akan

dimaafkan oleh semua yang hadir. Seperti mana pantun lama ada menyebut :

**Buah cempedak di luar pagar,
Ambil galah tolong jolokkan,
Kami masih hendak belajar,
Salah dan silap tolong tunjukkan.**

Saya dimaklumkan, pada kejohanan kali ini, ia berjaya menarik minat lebih 110 penyertaan daripada beberapa Persatuan Woodball yang aktif di Malaysia, iaitu Persatuan Woodball Terengganu yang mana kebanyakannya diwakili oleh kakitangan Petronas di Kerteh.

Turut menghantar penyertaan ialah Persatuan Woodball Pahang yang menghantar dua kumpulan dari Pekan dan Kuala Lipis, Persatuan Woodball Kuala Lumpur serta penyertaan-penyertaan dari beberapa Agensi Kerajaan dan Swasta antaranya Tenaga Nasional Berhad, Jabatan Pelajaran, Universiti Teknologi Mara (UiTM) dan juga penyertaan individu.

(Kita berikan tepukan gemuruh kepada semua peserta yang mengambil bahagian).

Pihak urusetia memaklumkan kepada saya, Kejohanan ini merupakan kejohanan pemanas badan sebelum mereka semua menyertai Kejohanan Woodball Terbuka Malaysia yang akan berlangsung pada 28 Julai hingga 2 Ogos depan di Metropolitan Kuala Lumpur. Jadi pastinya, dengan kejohanan Woodball Peringkat Kebangsaan ini, para peserta dapat menguji prestasi masing-masing dan membuat penambahbaikan sebelum bertanding dengan peserta-peserta Antarabangsa pada kejohanan Terbuka Malaysia nanti.

Hadirin dan hadirat sekalian,

Saya tidak ingin berbicara panjang pada malam ini, namun, sebelum mengakhiri ucapan ini, izinkan saya menzahirkan rasa gembira dan penghargaan saya buat semua tetamu pada malam ini dalam dua rangkap pantun :

**Meraut lidi di hujung titi,
Lidi diraut terkena pipi,
Kalian disambut seikhlas hati,
Semoga semua selesa dan happy.**

**Anak haruan mudik sembilan,
Lumba-lumba menyusul ke hujung,
Makan malam, hiburan dan persembahan,
Di susun untuk tetamu yang berkunjung.**

Akhir kata, semoga anda semua akan beroleh kejayaan dalam pertandingan kelak dan bersedialah dengan apa jua keputusan pertandingan. Sudah tersurat adat pertandingan, ada yang akan pulang dengan kejayaan dan pasti juga yang harus menerima hakikat jika ditakdirkan kecundang.

Selamat maju jaya untuk semua.

Ampuan tuanku,

Sekian sahaja ucapan patik. Akhir kata, patik sekali lagi mewakili anggota jawatankuasa dan seluruh warga UniMAP dan Persatuan Woodball negeri Perlis ingin merafak sembah, menjunjung kasih yang tidak terhingga kepada ke bawah Duli Tuanku berdua kerana sudi bercemar Duli berangkat ke Majlis pada malam ini.

Sekian, Wabillahi Taufik Walhidayah, Wassalamualaikum Warahmatullahi Taala Wabarakatuh.